
Valná hromada Evropské sekce FCI 2015 

Pondělí, 7. září 2015 v hotelu Thon Arena, Norsko 

Program: 

A) Zahájení Valné hromady Evropské sekce FCI 2015 

B) Kontrola prezence 

C) Schválení zápisu z Valné hromady 2014 

D) Schválení Programu Valné hromady 2015 

E) Hlasování o přijetí výroční zprávy Prezidenta Evropské sekce 

F) Návrh schválení Zprávy auditora 

G) Volba volební komise 

H) Vystoupení Švédského prezidenta kennel clubu 

I) Volba Předsedy Kontrolní komise FCI 

J) Volba Sekční výstavy pro rok 2019 

K) Zvolení reprezentanta FCI 2019 

L) Světová výstava Čína 

M) Ukončení Valné hromady 

 

 

A) Zahájení Valné hromady Evropské sekce FCI 2015 

Pan Jorgen Hindse uvítal účastníky a poděkoval Norskému kennel klubu za kvalitní 

organizaci Sekční výstavy 2015. Současně představil hosty, kteří přijali pozvání na 

Valnou hromadu Evropské sekce, a to Prezidenta FCI pana Rafael de Santiago a dále 

pak Výkonného ředitele FCI pana Yves De Clercq. 

 

B) Kontrola prezence 

Celkem zastoupených 31 zemí (delegátů) a 6 přenesených hlasů. 

Dohromady tedy 37 hlasů. 

 

C) Schválení zápisu z Valné hromady Evropské sekce FCI, konané dne 27. 

října 2014 v Brně, Česká republika. 

37 – pro 

0 – proti 

0 – zdržel se 

Zápis schválen 

 

D) Schválení Programu Valné hromady Evropské sekce FCI 2015, konané 7. 

září 2015 v Thon Areně, Norsko.  

37 – pro 

0 – proti 

0 – zdržel se 

Program schválen 

 

E) Hlasování o přijetí výroční zprávy Prezidenta Evropské sekce, pana 

Jorgen Hindse.  

Výroční zpráva pojednává o 

I. Probíhá jednání s Evropskou komisí, pro sjednocení podmínek evropských 

zemí pro import/export štěňat do 16ti týdnů věku. 

II. Sestavení online seznamu rozhodčích (judges directory). V seznamu je 36 

zemí, z celkového počtu 51 evropských zemí. 



III. Povinné čipování a registrace do národní databáze do roku 2018, dle 

rozhodnutí Evropského Parlamentu. 

IV. European Pet Night – prezentace současného stavu jednání 

V. Aktivity prezidenta 

VI. Finanční stránka Evropské sekce je velmi positivní. Jsou dostatečné 

prostředky na financování budoucích aktivit. Evropská sekce je zajištěna proti 

případným finančním ztrátám. Podaný návrh o zrušení členského poplatku 

pro jednotlivé země (100EUR) na tento rok.  

VII. Poděkování všem zemím za spolupráci 

37 – pro 

0 – proti 

0 – zdržel se 

Výroční zpráva byla schválena 

 

F) Návrh schválení Zprávy auditora 

Finanční audit proběhl za období od 1. května 2014 až 30. dubna 2015. 

Audit sděluje, že finance Evropské sekce FCI jsou využívány korektně. 

37 – pro 

0 – proti 

0 – zdržel se 

Zpráva auditora schválena 

 

G) Volba volební komise 

 

H) Vystoupení Švédského prezidenta kennel clubu 

Pana Nils Erik Åhmansson, oznámil, že odstupuje ze své funkce prezidenta kontrolní 

komise. 

 

 

I) Volba Předsedy Kontrolní komise FCI 

Novým prezidentem kontrolní komise byl zvolen, s plným počtem hlasů, zástupce 

Holandska. 

 

J) Volba Sekční výstavy pro rok 2019 

I. prezentace Rakousko 

II. prezentace Německo 

III. prezentace Maďarsko 

K tomuto bodu vystoupila paní Carla Molinari, která navrhla vypracování systému 

vhodnější volby Sekčních výstav. Tento bod byl přijat a do další Valné hromady bude 

vypracován návrh volby Sekčních výstav. 

I. 1. volba Sekční výstavy 2019 

Maďarsko 15 hlasů 

Rakousko 11 hlasů 

Německo 11 hlasů 

 Navrženo nové hlasování pro většinu hlasů. 

II. 2. volba Sekční výstavy 2019 

Rakousko 21 hlasů 

Německo 16 hlasů 

III. 3. volba Sekční výstavy 2019 

Rakousko 22 hlasů 

Maďarsko 14 hlasů 



Zdržel se 1 hlas 

Sekční výstava 2019 se bude konat, na základě hlasování, v Rakousku. 

 

K) Zvolení reprezentanta FCI 

Návrh na zvolení paní Barbary Muller jako reprezentantku Sekční výstavy 2019 

37 – pro 

0 – proti 

0 – zdržel se 

Návrh schválen 

 

L) Světová výstava Čína 

I. Jorgen Hindse informuje o špatném rozhodnutí FCI uspořádat Světovou 

výstavu v Číně. 

Dále konstatuje, že země Skandinávie, Španělsko, Itálie a Francie zvažují 

oddělení od FCI. Apelují na zrušení Světové výstavy v Číně.  

V případě setrvání v FCI, uvedené země požadují zřízení tzv. working group, 

která se bude zabývat sestavením kodexu Evropské sekce FCI s dodržováním 

Wellfare. 

Tento kodex následně přijmou všechny členské země. 

 

II. Proslov Prezidenta FCI pana Rafael de Santiago. Souhlasí s vytvořením tzv. 

working group a ujišťuje, že hlavním zájmem FCI vždy bylo podporovat zájmy 

psů a dodržování Wellfare. 

 

III. Proslov Prezidenta Irského Kennel clubu – Sean Delmar. Vytýká konkrétně 

zemi Norsku, že si negativním postojem ke Světové výstavě zajistila vhodný 

PR. Nesouhlasí se zrušením platného hlasování o Světové výstavě v Číně.  

Připomíná, že jedním z pravidel FCI je respektovat všechny členské země, 

tudíž i Čínu. Dále upozorňuje, že Skandinávské země svým rozhodnutím o 

možném vystoupením z FCI, nemají respekt k menším členským zemím FCI. 

 

 

IV. Vystoupení Norského kennel clubu. Pro své setrvání v FCI vyžadují oficiální 

zápis o odhlasování zřízení tzv. working group. Požadují členství v této 

skupině. 

 

V. Prezident FCI pan Rafael de Santiago informuje členské země, že FCI sestavilo 

oficiální dopis pro Čínské ambasády v každé členské zemi. Tento dopis by 

měla každá země přijmout za své a poslat na čínskou ambasádu. 

 

 

VI. Odsouhlasení zřízení tzv. working group. Členy skupiny bude vybírat – Kennel 

section FCI 

 

VII. Žádost Švýcarska o podpis petice proti porušování práv zvířat v Číně 

 

M) Ukončení Valné hromady 

N) Zasedání ukončeno: 15:00 hodin 

 

Delegáti ČMKU: Kateřina Seidlová, Lubomír Široký 

 

 



  


